
Finančná komisia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

 

Košice: 22.11.2016 

Číslo: 1760/2016/OF-32544 

Vybavuje: Ing. Mária Karafová 
e-mail: Maria.Karafova@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 210  

Fax: 055/7268 149 
 

 

ZÁPISNICA 

zo 18. rokovania Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 21.11.2016 

 

PROGRAM  ROKOVANIA: 

 
 

 

1.   Otvorenie rokovania komisie 

2.   Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2016 

3.   Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK č.  

      3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

4.   Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2017 – 2019 

5.   Návrh VZN KSK, ktorým sa mení VZN KSK č.18/2012 o poskytovaní finančných  

      prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám  

      a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov  

6.   Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení  

      a zrušení zariadení školského stravovania 

7.   Návrh na schválenie spolufinancovania projektu „Zriadenie a prevádzka Informačného  

      bodu v Košiciach“ z Programu spolupráce Intereg-V-A Slovenská republika – Maďarsko  

      v programovom období 2014-2020. 

8.   Spolufinancovanie projektu ELISE – European Life Science Ecosystems 

9.   IRI index regionálnej identity, metodika tvory a vyhodnocovania indexu 

10. Priebežné hodnotenie cieľov a priorít vyplývajúcich zo stratégie rozvoja cyklistickej  

      dopravy a cykloturistiky v Košickom samosprávnom kraji   

11. Informatívna správa o zavedení IDS v Košickom kraji 

12. Schválenie úkonov súvisiacich s majetkovou účasťou Košického samosprávneho kraja  

      v obchodnej spoločnosti Nemocnica novej generácie Michalovce, a.s. 

13. Schválenie spolufinancovania na zabezpečenie vypracovania strategických dokumentov  

      pre oblasť dopravy v rámci výzvy IROP, prioritnej osi Bezpečná a ekologická doprava v  

      regiónoch 

14. Rámcová obsahová náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I.  

      polrok 2017 

15. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2017  

16. Rôzne 

17. Záver 

 



 

 

Spoločné rokovanie finančnej komisie a zdravotnej komisie: 

 

Objekty bývalých zdravotníckych zariadení spravované rozpočtovou organizáciou Správa 

majetku KSK. 

 

 

 

 

 

 

 

K bodu č. 1 
Otvorenie rokovania komisie - Rokovanie komisie otvoril Ing. Burian – predseda komisie, 

privítal členov komisie. Komisia bola uznášaniaschopná, prítomných  13  členov.  

 

Hlasovanie č.1 

Prítomní: 13 

Za:  13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 2 
Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2016. Materiál uviedla Ing. 

Karafová.  Členovia komisie nemali žiadne pripomienky. 

 

 

Uznesenie č. 55/2016: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 

a schváliť. 

  

 

Hlasovanie č.2 

Prítomní: 13 

Za: 12 

Proti:   0                  

Zdržal sa: 1 

 

 

 

 

K bodu č. 3 

Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK č.  

3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov. Materiál prezentovala 

Ing. Karafová. Oboznámila prítomných o dotáciach do 3 300 €, ktoré boli poskytnuté 

jednotlivým žiadateľom, o dotáciach, ktoré boli zamietnuté a dôvody zamietnutia. 

  

 



Uznesenie č. 56/2016: Finančná komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a 

zobrať na vedomie.  
 

Hlasovanie č.3  

Prítomní: 13  

Za: 12   

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

 

 

K bodu č. 4 
Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2017 – 2019. Ing. Karafová 

oboznámila prítomných s návrhom rozpočtu KSK na rok 2017. V diskusii hlavný kontrolór  

upozornil na nasledovné:  

- V návrhu rozpočtu v jednotlivých programoch v podprograme Projekty z fondov EÚ 

a ŠR nie sú zahrnuté finančné prostriedky na projekty z európskych fondov, ktoré 

realizujú OvZP. Odporučil, aby  pri tvorbe ďalších rozpočtov bola táto skutočnosť 

zohľadnená.  

- KSK má vypracovanú koncepciu rozvoja športu a je schválené VZN č. 7/2008 

o poskytnutí dotácii na rozvoj športu.  Napriek tomu od roku 2009  nebola poskytnutá 

žiadna dotácia na rozvoj športu. 

- V návrhu rozpočtu na roky 2018 a 2019 je potrebné uvádzať vybudovanie telocviční 

z úverových zdrojov EIB v programe Šport. 

- novelu zákona č. 583/2004 Z.z. prijatú NR SR v októbri 2016, v zmysle ktorej bude 

potrebné na budúci rok (2017) zosúladiť všetky VZN o poskytovaní dotácií 

s predmetným zákonom - vo veci poskytovania dotácií pre subjekty, ktoré majú 

pôsobnosť, alebo vykonávajú činnosť na území VÚC (nemusia mať bydlisko, resp. 

sídlo). 

 

Z diskusie vyplynula úloha pre Ing. Kandráča pripraviť analýzu stavu športu na území 

KSK  s finančným dopadom.  

T: marec 2017 do komisií, 

    apríl 2017 do Zastupiteľstva KSK  

 

 

Uznesenie č. 57/2016: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 

a schváliť.  

 

 

Hlasovanie č.4 – za stratégiu 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 



Hlasovanie č.5  

Prítomní: 13 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

 

K bodu č. 5 

Návrh VZN KSK, ktorým sa mení VZN KSK č.18/2012 o poskytovaní finančných  

prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám  

a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov – materiál uviedol Ing. Eperješi. 

  

 

Uznesenie č. 58/2016: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 

a schváliť.  

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní:13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

K bodu č. 6 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení  a zrušení 

zariadení školského stravovania- členov komisie s materiálom oboznámil Ing. Kandráč. 

  

 

 

Uznesenie č. 59/2016: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 

a schváliť.  

 

Hlasovanie č.7   

Prítomní:  13 

Za: 13  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 7 
Návrh na schválenie spolufinancovania projektu „Zriadenie a prevádzka Informačného bodu 

v Košiciach“ z Programu spolupráce Intereg-V-A Slovenská republika – Maďarsko 

v programovom období 2014-2020. Materiál uviedol Ing. Fülöp. 

 

Uznesenie č.60/2016: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 

a schváliť. 



 

Hlasovanie č.8   

Prítomní: 13  

Za: 13  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 8 
Spolufinancovanie projektu ELISE – European Life Science Ecosystems – materiál uviedol 

Ing. Fülöp . Na otázky poslanca Trnku odpovedal  Ing. Ťapák. 

 

 

Uznesenie č.61/2016: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 

a schváliť.  

 

Hlasovanie č. 9  

Prítomní: 13  

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

K bodu č. 9 

IRI index regionálnej identity, metodika tvory a vyhodnocovania indexu– materiál uviedol 

Ing. Fülöp a Mgr. Rosičová PhD.  a zároveň odpovedali na  otázky  poslanca Trnku a Ing. 

Novákovej. 

  

 

Uznesenie č.62/2016: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 

a schváliť.  

 

 

Hlasovanie č.10 

Prítomní:13    

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

K bodu č. 10 

Priebežné hodnotenie cieľov a priorít vyplývajúcich zo stratégie rozvoja cyklistickej  

dopravy a cykloturistiky v Košickom samosprávnom kraji. Materiál uviedla Ing. Śebešová. 

Zároveň odpovedala na otázky hlavného kontrolóra a členky komisie Ing. Novákovej. 

 



 

 

Uznesenie č.63/2016: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 

a zobrať na vedomie.  

 

 

Hlasovanie č. 11 

Prítomní: 13  

Za:  13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

K bodu č. 11 

Informatívna správa o zavedení IDS v Košickom kraji – materiál uviedol Ing. Olexa.  

  

 

 

Uznesenie č.64/2016: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 

a zobrať na vedomie.  

 

Hlasovanie č. 12  

Prítomní: 13  

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

K bodu č. 12 

Schválenie úkonov súvisiacich s majetkovou účasťou Košického samosprávneho kraja 

v obchodnej spoločnosti Nemocnica novej generácie Michalovce, a.s. – informoval JUDr. 

Nemec. 

 

  

 

Uznesenie č.65/2016: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 

a schváliť.  

 

 

Hlasovanie č. 13   

Prítomní: 13  

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

 

 



K bodu č. 13 

Schválenie spolufinancovania na zabezpečenie vypracovania strategických dokumentov pre 

oblasť dopravy v rámci výzvy IROP, prioritnej osi Bezpečná a ekologická doprava 

v regiónoch – materiál uviedol Ing. Olexa. 

 

Uznesenie č.66/2016:  Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 

a schváliť.  

 

Hlasovanie č. 14   

Prítomní: 13  

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

K bodu č. 14 

Rámcová obsahová náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. 

polrok 2017. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie č.67/2016: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 

a schváliť.  

 

Hlasovanie č. 15   

Prítomní:  13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č.15 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2017 

 

Uznesenie č.68/2016: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 

a schváliť.  

 

Hlasovanie č. 16   

Prítomní:  13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

16. Rôzne – neboli žiadne návrhy a pripomienky. 

 

Spoločné rokovanie finančnej komisie a zdravotnej komisie: 

 

Objekty bývalých zdravotníckych zariadení spravované rozpočtovou organizáciou Správa 

majetku KSK. 

 



Spoločné rokovanie Zdravotnej a Finančnej komisie Zastupiteľstva KSK otvorili a viedli 

predsedníčka Zdravotnej komisie MUDr. Mária Grüllingová, PhD. a predseda Finančnej 

komisie Ing. Jozef Burian. MUDr. Grüllingová, PhD. pripomenula členom komisií obsah 

analýzy ako aj uznesenie, ktoré ku problematike prijala zdravotná komisia. Následne prebehla 

k predmetnému bodu diskusia, v rámci ktorej prezentovali svoje dotazy a postoje jednotliví 

členovia oboch komisií (najmä: MUDr. Antónyová, MUDr. Makohus, MUDr. Hojstrič, Ing. 

Burian, Ing. Farkašovský, Ing. Trnka, p. Rečka). Postoje Úradu KSK prezentovali Ing. Bernát 

– riaditeľ, JUDr. Nemec – vedúci odboru pre verejné obstarávanie, kontroling a interný audit 

a v diskusii vystúpil aj Ing. Hudák – hlavný kontrolór KSK. MUDr. Grüllingová, PhD. 

konštatovala, že Zdravotná komisia má v uvedenej veci jasno a stojí si za svojim uznesením č. 

24/2016, ktoré bolo prijaté na rokovaní dňa 1.8.2016. Ing. Bernát záverom navrhol rozšíriť 

spracovanú analýzu ku problematike polikliník o analýzu odpredaja (komerčného alebo so 

zachovaním poskytovania zdravotnej starostlivosti), z ktorej musí byť jasné, či je Úrad KSK 

vôbec schopný objekty uvoľniť a ponúknuť na odpredaj. V neposlednom rade je potrebné 

zistiť samotný záujem o kúpu týchto nehnuteľností nachádzajúcich sa okrem iného aj 

v historickom centre Košíc. Nevylučuje sa ponúknuť priestory aj pre samotných nájomcov – 

lekárov. KSK v súčasnosti nemá dostatok finančných prostriedkov na riešenie havarijných 

stavov v jednotlivých nehnuteľnostiach, nie to ešte investovať do rekonštrukcie. Zdroje 

získané odpredajom by sa použili na rekonštrukciu objektov polikliník, ktoré ostanú v správe 

KSK. Ing. Burian  uviedol, že finančná komisia vidí uznesenie zdravotnej komisie ako 

racionálne a dal hlasovať za nasledujúce uznesenie finančnej komisie: 

 

Ponechanie objektov Poliklinika Sever, Poliklinika Juh, Poliklinika Nad Jazerom a Poliklinika 

Východ v správe KSK a odpredaj ostatných objektov na základe predchádzajúcej analýzy. 

 

Hlasovanie č. 17   

Prítomní:  13 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

17. Záver 

Záver rokovania komisie – Ing. Burian, predseda komisie poďakoval prítomným za účasť 

a ukončil rokovanie komisie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Jozef Burian 

predseda komisie 

 


